
                                                  Zápisnica č. 3/2022 

 

z 3.  zasadnutia  Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

Komenského v Košiciach, konaného  5. decembra 2022  

 

- Počet prítomných členov je 9: L.Sinay Sek, S. Beck Sx, E. Mosná Sp,    

                                                   T. Pampurik 1. A, E.S. Smolová  1. B,  

                                                   J. Barila 5. B, L. Vojtko 2. B, J. Halčák  

                                                      5.A, Noemi Semková 4. B 

- Počet neprítomných členov 6: D. Polan Ki, P. Kukuruďová 2.A, Ch. Uhrinová Ki,  

                                                     M. Ferenc Ok, S. Ostapuk 4. B, S. Majcherová 5. A  

- ŠP je uznášaniaschopný 

- Koordinátorka ŠP:  Mgr. Elena Kolárová 

 

Program: 1. Otvorenie  

                  2. Vyhodnotenie 1.štvrťroka školského roka 

                  3. Príprava DOD, kaviarne   

                  4. Príprava volejbalovej a futbalovej ligy 

                  5. Príprava Valentínskej párty, Valentínskej pošty 

                  6. Diskusia, záver 

              

 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie  

 

Na úvod zasadnutia L. Vojtko privítal všetkých prítomných členov a otvoril 3.  zasadnutie ŠP.  

 

K bodu č.2: Vyhodnotenie 1.štvrťroka školského roka 

 

Školský parlament sa stretol v 1. štvrťroku 3x. Členovia parlamentu sú tvoriví. Vytvárajú rôzne 

aktivity pre žiakov školy. Pravidelne sa zástupcovia ŠP stretávajú s vedením školy. V októbri sa 

konalo stretnutie mestského žiackeho parlamentu. Takisto sa členovia ŠP zúčastnili stretnutia so 

mládežníckym zástupcom OSN. 24. 11. 2022 sa konal workshop pre členov parlamentu 

v spolupráci s Regionálnym centrom mládeže v Košiciach. 

28. – 30. novembra 2022 sa konalo pobytové školenie v Škole v prírode v Kysaku, ktorého sa 

zúčastnili 3 členovia ŠP: Vojtko, Halčák, Barila, opäť v spolupráci s RCM Košice.  

 

K bodu č.3: Príprava DOD, kaviarne 

 

Členovia ŠP budú sa spolupodieľať na DOD, pri predaji ročeniek Cesta a pri príprave kaviarne pre 

hostí počas DOD.  

  

K bodu č. 4: Príprava volejbalovej a futbalovej ligy.  

 

Od decembra sa začína volejbalová liga. S futbalovou ligou sa začína v 2. polroku od apríla. 

 

K bodu č. 4: Príprava Valentínskej párty, Valentínskej pošty 
 

Členovia ŠP hlasovaním jednohlasne vyjadrili súhlas s realizáciou Valentínskej párty. L. Vojtko 

tento návrh prediskutuje s riaditeľom školy. Takisto sa vytvorí anketa o záujme žiakov o túto akciu. 

Podľa záujmu sa párty uskutoční alebo nie. 

 



K bodu č. 5: Diskusia, záver 

 

Členovia ŠP diskutovali o realizácií návrhov. Dospeli k názoru, že všetky navrhnuté nápady sa dajú 

uskutočniť. Prerozdeľovali si úlohy. Predseda L. Vojtko  poďakoval všetkým za aktívnu  účasť.  

 

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP.  

 

V Košiciach, dňa 5. 12. 2022 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Emma Mosná                              ................................................... 

 

Zápisnicu overila: Ella Smolová                                    ................................................... 

 

 

 


